



MAJLIS PERBANDARAN KUALA SELANGOR
KENYATAAN TENDER PERKHIDMATAN PERUNDING

Pelawaan ini adalah terbuka kepada firma perunding yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan yang masih sah di bawah kod bidang seperti di bawah untuk mengambil bahagian di dalam pelawaan berikut:-

NO. RUJUKAN TENDER	BUTIR-BUTIR PELAWAAN	KOD & NAMA BIDANG	DOKUMEN MEJA TENDER	TARIKH JUALAN DOKUMEN	TARIKH DAN MASA TUTUP TENDER	HARGA DOKUMEN TENDER	SYARAT PENYERTAAN TENDER
MPKS PP/TT/01/2 023	PERKHIDMATAN PERUNDING BAGI PROGRAM PEMUTIHAN PROJEK TERBENGKALAI BAGI PROJEK PEMBESARAN KAMPUNG DESA MAWAR, DIATAS LOT PT 1175, KAMPUNG SUNGAI YU, MUKIM HUJUNG PERMATANG, DAERAH KUALA SELANGOR	330201 - Arkitek	Dokumen Meja Tender boleh disemak di: Aras 1, Unit Perolehan Dan Ukur Bahan, Majlis Perbandaran Kuala Selangor pada tarikh jualan dokumen Atau Laman Sesawang Tender Selangor	Mulai 4 September 2024 sehingga 24 September 2024	Tarikh Tutup: 25 September 2024 (Rabu) Waktu: 12.00 tengah hari Tempat: Peti Sebutharga/Tender, Aras Bawah, Majlis Perbandaran Kuala Selangor, Jalan Majlis, 45000 Kuala Selangor, Selangor	RM150.00	<ol style="list-style-type: none"> Berdaftar dengan Kementerian Kewangan di bawah kod bidang yang ditetapkan dan tempoh pendaftaran masih sah sekurang-kurangnya tiga (3) bulan daripada tarikh tender diiklankan. Berdaftar dengan Lembaga Profesional dan tempoh pendaftaran masih sah semasa tarikh tutup tender.

- Firma Perunding yang ingin menyertai tender perkhidmatan perunding ini hendaklah berdaftar dan membuat pembelian dokumen secara atas talian melalui laman sesawang <https://ip3ks.mpks.gov.my> bermula seperti tarikh yang telah ditetapkan di atas dengan bayaran seperti yang dinyatakan.
- Cadangan Teknikal dan Kos yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat **BERASINGAN** yang berlakri dan ditandakan "Cadangan Teknikal" dan "Cadangan Kos" di sampul surat. Kedua-dua sampul yang telah ditanda hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul induk dan dimasukkan ke lokasi seperti alamat di atas.
- Dokumen tender yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan dan pihak Majlis tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui Pos atau Kurier. Pihak Majlis juga tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau sebarang tawaran lain.

()
(MOHAMAD HANAFIE BIN BASRI S.M.S.,)
Yang Dipertua
Majlis Perbandaran Kuala Selangor

Tarikh : 4 September 2024